
16/ΕΙΔΗΣΕΙΣ ΔΕΥΤΕΡΑ 30 ΙΑΝΟΥΑΡΙΟΥ 2012ΔΕΥΤΕΡΑ 30 ΙΑΝΟΥΑΡΙΟΥ 2012

ΜΕΤΑ τα προγράμματα απεξάρτησης από παράνομες ου-
σίες και τα τυχερά παιχνίδια, γίνονται τώρα και σχεδιασμοί
για εισαγωγή προγραμμάτων απεξάρτησης από τους ηλε-
κτρονικούς υπολογιστές.

Ήδη ο Παγκύπριος Αντιναρκωτικός Σύνδεσμος μελετά σο-
βαρά το θέμα και σύμφωνα με τον πρόεδρό του Γιώργο Μη-
χανικό, σύντομα θα είναι έτοιμο ένα τέτοιο πρόγραμμα, το
οποίο θα λειτουργήσει σε συνεργασία με τις αρμόδιες υπη-
ρεσίες. Έχει διαπιστωθεί, δήλωσε στον «Φ» ο κ. Μηχανικός,
ότι υπάρχει σοβαρό πρόβλημα εξάρτησης από τους υπο-
λογιστές, κυρίως μεταξύ νεαρών, οι οποίοι για ώρες βρί-
σκονται μπροστά στην οθόνη, χωρίς διάλειμμα και χωρίς

κοινωνική δραστηριότητα. Υπάρ-
χουν αναφορές από γονείς ή και
καταγγελίες ότι τα παιδιά τους
κάνουν όλες τις δραστηριότητές
τους μπροστά από τον υπολο-
γιστή (τρώνε, πίνουν, διαβά-
ζουν), δεν έχουν καθόλου επα-

φή μαζί τους και ξενυχτούν χωρίς να γνωρίζουν σε ποιες
ιστοσελίδες μπαίνουν και με ποιους συνομιλούν. Επίσης δεν
δραστηριοποιούνται κοινωνικά με άλλους συνομήλικούς
τους, παίζουν για ßώρες ηλεκτρονικά παιχνίδια και στο τέ-
λος εθίζονται. Υπάρχουν πολλές περιπτώσεις μαθητών που
μόλις σχολάσουν αφήνουν τη βαλίτσα τους και κάθονται
στον υπολογιστή μέχρι την ώρα που θα πάνε για ύπνο, με
μικρά διαλείμματα για τις απαραίτητες ανάγκες τους.

Το πρόγραμμα θα απευθύνεται σε όλους, είπε ο κ. Μη-
χανικός και γίνονται επαφές με ειδικούς για το θέμα. Το 2011
έχουν παρακολουθήσει το πρόγραμμα επεξάρτησης από
τα ναρκωτικά 117 άτομα, το πρόγραμμα κατά του αλκοόλ
69 άτομα και το πρόγραμμα για να μείνουν μακριά από τα
τυχερά παιχνίδια 91 άτομα σε σύγκριση με 70 περίπου το
2010. 

ΜΙΧΑΛΗΣ ΧΑΤΖΗΒΑΣΙΛΗΣ

Σχέδιο απεξάρτησης 
από τους υπολογιστές 

ΤΕΛΕΣΤΗΚΕ χθες το πρωί
στην εκκλησία Αγίου Νικό-
λαου στη Λεμεσό το 38ο μνη-
μόσυνο του αρχηγού της
ΕΟΚΑ στρατηγού Γεώργιου
Γρίβα Διγενή,
προϊσταμένου
του μητροπολί-
τη Λεμεσού
Αθανασίου. Τον
στρατηγό Διγε-
νή τίμησαν ο
πρόεδρος του Δημοκρατικού
Συναγερμού Νίκος Αναστα-
σιάδης, βουλευτές του ΔΗΣΥ,
εκπρόσωποι του Ευρωπαϊ-
κού Κόμματος, των Συνδέ-
σμων Αγωνιστών ΕΟΚΑ, του
Μελάθρου Αγωνιστών, του
Συμβουλίου Ιστορικής Μνή-
μης Αγώνα ΕΟΚΑ, δημοτικοί
σύμβουλοι και εκπρόσωποι

της Εθνικής Φρουράς και της
ΕΛΔΥΚ. Του μνημόσυνου ακο-
λούθησε πορεία προς το κρη-
σφύγετο και τον τάφο του Δι-
γενή, όπου τελέστηκε τρι-

σάγιο στο χώρο
του ανδριάντα.
Κατά την πο-
ρεία οßμάδες
νεαρών φώνα-
ζαν συνθήματα
και μοίραζαν

φυλλάδια με αντι-ομοσπον-
διακό περιεχόμενο. Στεφά-
νια στην εκδήλωση κατέθε-
σαν, μεταξύ άλλων, ο Μη-
τροπολίτης Λεμεσού Αθα-
νάσιος, βουλευτές του ΔΗΣΥ,
δημοτική σύμβουλος του Ευ-
ρωπαϊκού Κόμματος και εκ-
πρόσωποι της Εθνικής Φρου-
ράς και της ΕΛΔΥΚ. 

Τελέστηκε στη Λεμεσό
το μνημόσυνο Διγενή

Στήριξη σε παροικιακά
σχολεία από Υπ. Παιδείας

ΤΗΝ ΑΜΕΡΙΣΤΗ στήριξη του Υπουργείου Παιδείας και Πο-
λιτισμού προς το έργο που επιτελείται στα ελληνικά παροι-
κιακά σχολεία, εξέφρασε ο υπουργός Γιώργος Δημοσθέ-
νους, μετά την ολοκλήρωση της επίσκεψης του στο Λονδί-
νο προχθες. «Είχαμε την ευκαιρία », είπε σε δηλώσεις του,

«να συνομιλήσουμε με παράγοντες
της ομογένειας και την εξαιρετική
χαρά να επισκεφθούμε τέσσερα
σχολεία στο Λονδίνο, όπου διαπι-
στώσαμε ότι υπάρχει απεριόριστη
αγάπη γι’ αυτό που συντελείται στα

παροικιακά σχολεία, αγάπη για τον πολιτισμό, τη θρησκεία
και τον ελληνισμό. Η αποστολή μας γίνεται πιο επιτακτική
λόγω διαφόρων προβλημάτων, είτε αυτά αφορούν τους δα-
σκάλους της Κυπριακής Εκπαιδευτικής Αποστολής είτε τα
εκπαιδευτικά βιβλία. Φεύγουμε με τα καλύτερα συναι-
σθήματα, τα οποία θα μας συντροφεύουν στην προσπάθειά
μας να βοηθήσουμε όσο το δυνατό περισσότερο».

ΤΟΥ ΑΓΓΕΛΟΥ ΝΙΚΟΛΑΟΥ

Ε υρεία σύσκεψη πραγματο-
ποιείται σήμερα στο Δήμο
Πολεμιδιών εν αναμονή της

υπερχείλισης του φράγματος Πολε-
μιδιών και της ροής νερού του πο-
ταμού Γαρύλλη μέσα από την πόλη
της Λεμεσού. Στη σύσκεψη αναμέ-
νεται να αποφασιστούν προληπτικά
μέτρα ώστε να είναι όλες οι εμπλε-
κόμενες υπηρεσίες σε ετοιμότητα
για να αντιμετωπιστούν τυχόν επι-
πτώσεις, εκεί και όπου λόγο παρά-
νομων παρεμβάσεων στένεψε η κοί-
τη του ποταμού. 

Πριν τη σύσκεψη και ενόψει της
πρόβλεψης για έντονη βροχόπτωση
τις επόμενες ημέρες, αναμένεται σή-
μερα από το Τμήμα Αναπτύξεως Υδά-
των να γίνει ελεγχόμενη εκροή νε-
ρού από το φράγμα στον Ποταμό Γα-
ρύλλη, για να
διαπιστωθεί πώς
αντιμετωπίζεται
η ροή στην κοίτη
του ποταμού. 

Ιδιαίτερα προ-
βλήματα αναμέ-
νεται να προκύ-
ψουν στο σημείο που συνδέει τη λε-
ωφόρο Μακεδονίας με τη λεωφόρο
Μακαρίου, όπου κάποιοι έκτισαν
ακόμα και τοίχους των κατοικιών
τους εντός της κοίτης. 

Το τελευταίο διάστημα εκσκαφείς
έχουν εισέλθει εντός της κοίτης του
ποταμού και την καθάρισαν από μπά-
ζα, ενώ καταγράφηκαν τα σημεία
όπου υπάρχει στενότητα της κοίτης
λόγω άλλων επεμβάσεων. 

Μιλώντας στον «Φ» η επαρχιακή
λειτουργός Λεμεσού, Ζωή Χατζη-
βασιλείου, ανέφερε ότι έχουν επι-
θεωρηθεί τόσο ο ποταμός Γαρύλλης
όσο και ο ποταμός Γερμασόγειας.
Πρόσθεσε ότι έχει γίνει διαμόρφω-
ση των μπαζών στην κοίτη του Γα-
ρύλλη, ενώ με την ελεγχόμενη εξα-
γωγή νερού από το φράγμα θα δια-
πιστωθούν πιθανόν προβλήματα που
εμποδίζουν τη ροή προς τη θάλασ-
σα. 

Στη Γερμασόγεια λόγω της συνε-

χιζόμενης εισροής νερού η αποθη-
κευμένη ποσότητα ανέρχεται στα
10 εκατ. κ.μ. νερού, και χρειάζονται
μόλις 3,5 εκατ. για να υπερχειλίσει,
κάτι που δεν αποκλείεται να γίνει
ακόμα και εντός της εβδομάδας αν
συνεχιστεί η βροχόπτωση. Τις τε-
λευταίες ημέρες αφήνονται μεγα-
λύτερες ποσότητες νερού για
εμπλουτισμό. Στόχος είπε να κρα-
τήσει την πλημμύρα το φράγμα αντί
να διοχετευτεί στον ποταμό κατά-
ντη του φράγματος που διασχίζει την
τουριστική περιοχή. Σύμφωνα με την
κ. Χατζηβασιλείου, τα φράγματα εί-
ναι σχεδιασμένα να γεμίζουν και να
υπερχειλίζουν και να αντέχουν με-
γάλες ροές.   

Χωρίς σοβαρά προβλήματα συ-
νεχίζονται οι υπερχειλίσεις των
φραγμάτων στην Πάφο εν αναμονή
της υπερχείλισης του φράγματος

στην Ευρέτου,
όπου παρατη-
ρούνται σημαντι-
κές παρεμβάσεις
κυρίως για αγρο-
τικούς σκοπούς
στην κοίτη του
ποταμού. Το

φράγμα, που αναμένεται να υπερ-
χειλίσει τις προσεχείς ημέρες (η απο-
θηκευμένη ποσότητα φτάνει τα 22
εκατ. κ.μ. ενώ η χωρητικότητά του
είναι 24 εκατ.) ανάλογα με τις ροές
θα επιφέρει και τα ανάλογα προ-
βλήματα σε ιδιοκτησίες όπου είναι
έντονες οι παρεμβάσεις. 

Περιοδεία στα φράγματα της Πά-
φου πραγματοποίησε το τελευταίο
τριήμερο ο διευθυντής του Τμήμα-
τος Αναπτύξεως Υδάτων Κυριάκος
Κύρου. Όπως ανέφερε, οι εισροές
στα φράγματα της Πάφου φέτος
ήταν πολύ πιο αυξημένες σε σύ-
γκριση με την υπόλοιπη Κύπρο αφού,
όπως είπε, οι βροχοπτώσεις στην
επαρχία Πάφου ήταν υψηλότερες. 

Η Μετεωρολογική Υπηρεσία προ-
βλέπει έντονα καιρικά φαινόμενα
για το επόμενο τετραήμερο.  Βρο-
χές, τοπικές καταιγίδες και χιόνια
στα ορεινά συνθέτουν το σκηνικό
του καιρού.

Αγώνας δρόμου για υπερχειλίσεις 
Ελεγχόμενη εξαγωγή νερού από το φράγμα Πολεμιδιών

Ευρεία σύσκεψη όλων 
των εμπλεκομένων φορέων 

για να είναι έτοιμοι 
σε περίπτωση πλημμύρας

Σπεύδουν στην Πόλη
για προληπτικά μέτρα

Σύσκεψη για πλημμύρες και αντιμετώπισής τους
Η ΚΑΤΑΣΤΡΟΦΗ που προκάλεσε στην περιοχή Πό-
λης Χρυσοχούς η πρόσφατη θεομηνία, σε συν-
δυασμό με τις ανθρώπινες επεμβάσεις στην κοί-
τη του ποταμού της περιοχής, προκάλεσαν την
αντίδραση τοπικών φορέων. Σε ευρεία σύσκεψη
υπό την προεδρία του επάρχου Πάφου και με τη
συμμετοχή του δημάρχου Πόλεως,
του επαρχιακού μηχανικού του Τμή-
ματος Αναπτύξεως Υδάτων, του
επαρχιακού μηχανικού του Τμήμα-
τος Δημοσίων Έργων, του Τμήμα-
τος Πολεοδομίας και Οικήσεως, της
Πυροσβεστικής Υπηρεσίας, της
Αστυνομίας, της Πολιτικής Άμυνας
και του κοινοτάρχη Νέου Χωρίου, επισκοπήθηκε
η κατάσταση και αποφασίσθηκαν μέτρα αποφυ-
γής παρόμοιων καταστροφών στο μέλλον.

Με δηλώσεις του στον «Φ» ο δήμαρχος Πόλης,
Άγγελος Οδυσσέως, επεσήμανε ότι σκοπός της
σύσκεψης ήταν η ανταλλαγή απόψεων όσον αφο-
ρά τις πιθανές αδυναμίες που προκάλεσαν τις πλημ-
μύρες από υπερχειλίσεις ποταμών και η λήψη
μέτρων αντιμετώπισης παρόμοιων φαινομένων
στο μέλλον, ιδιαίτερα δε η αντιμετώπιση προβλη-
μάτων που μπορούν να προκύψουν από πιθανή
υπερχείλιση του φράγματος Ευρέτου.

«Μετά την ευρεία σύσκεψη στην Επαρχιακή Δι-
οίκηση Πάφου», τόνισε, «συγκροτήθηκε ομάδα
και προέβει σε έλεγχο όλων των γεφυριών κατά
μήκος της κοίτης του ποταμού Χρυσοχούς, από το
Σκούλλι μέχρι τη Πόλη Χρυσοχούς και ακολούθως

πραγματοποιήθηκε νέα ευρεία σύσκεψη στα γρα-
φεία του Δήμου Πόλεως, όπου αποφασίστηκε σχέ-
διο δράσης και μέτρα που θα πρέπει να ληφθούν
σε περίπτωση υπερχείλισης του φράγματος της
Ευρύτου και αντιμετώπισης της κατάστασης που
πιθανόν να δημιουργηθεί.  Κατά τις συσκέψεις λή-

φθηκαν αποφάσεις για μέτρα και
ενέργειες που θα πρέπει να γίνουν
μελλοντικά για μόνιμη αντιμετώπι-
ση παρόμοιων φαινομένων. Απο-
φασίστηκε να ενημερωθούν όλοι
οι ιδιοκτήτες κατοικιών και άλλων
υποστατικών που βρίσκονται κατά
μήκος της κοίτης του ποταμού Χρυ-

σοχούς να βρίσκονται σε ετοιμότητα σε περίπτω-
ση υπερχείλισης ώστε να μετακινηθούν σε ασφα-
λές μέρος».

Ο δήμαρχος Πόλης τόνισε επίσης ότι αποφασί-
στηκε όπως το Τμήμα Υδάτων παρακολουθεί συ-
νεχώς την εξέλιξη με τη ροή στο φράγμα και να
προειδοποιήσει έγκαιρα τις αρμόδιες Αρχές και
την ομάδα που συγκροτήθηκε για αντιμετώπιση
περιπτώσεων έκτακτης ανάγκης.  

«Βάσει των αποφάσεων που λήφθηκαν», είπε
ο κ. Οδυσσέως, «οι υπηρεσίες του δήμου έχουν
ετοιμάσει κατάλογο όλων των ιδιοκτητών κατοι-
κιών και υποστατικών που βρίσκονται κατά μήκος
της κοίτης του ποταμού. Έχουν ενημερώσει ήδη
τους ενοίκους τους για να είναι σε ετοιμότητα εάν
παραστεί ανάγκη».  

ΝΤΟΡΑ ΧΡΙΣΤΟΔΟΥΛΟΥ

Σε ετοιμότητα
για υπερχείλιση
του φράγματος

της Ευρέτου

Απειλούνται τα δάση μας
από κλιματικές αλλαγές

Ο ΥΠΟΥΡΓΟΣ Γεωργίας, Φυσι-
κών Πόρων και Περιβάλλοντος,
Σοφοκλής Αλετράρης σε χαιρε-
τισμό του χθες στην
εκδήλωση για τη
Γιορτή του Δέντρου,
στη Σχολή Κωφών,
στην Εγκωμη, είπε
ότι «τα δάση τα τε-
λευταία χρόνια α-
πειλούνται από τις κλιματικές
αλλαγές και την άνοδο της θερ-
μοκρασίας του πλανήτη, γεγο-
νός που προκαλεί ξήρανση, μεί-
ωση της ζωτικότητας, αλλαγές
στη σύνθεση των φυτικών και
ζωικών ειδών, και σε ορισμένες

περιπτώσεις εξαφάνισή τους».
Σημείωσε ότι «η Κύπρος έχει σο-
βαρούς λόγους να ανησυχεί πο-

λύ για τις εξελίξεις
αυτές, καθώς με-
γάλο μέρος του νη-
σιού κατατάσσεται
στη ζώνη των πε-
ριοχών που πιθανό
να ερημοποιηθούν

εάν δεν ανατραπεί αυτή η αρ-
νητική πορεία στην αλλαγή του
κλίματος». Ο υπουργός  είπε ότι
«το κράτος έχει αναλάβει τις ευ-
θύνες του και έχει προχωρήσει
στην παραγωγή ενέργειας από
ανανεώσιμες πηγές». 

Γιορτή του
Δέντρου

στην 'Εγκωμη

Διαβεβαιώσεις
του Υπουργού

Συνθήματα με
αντιομοσπονδιακό

περιεχόμενο

Μεγάλο πρόβλημα 
διαπιστώνεται 
από τους ειδικούς

Σεισμικές
δονήσεις
σε νησιά
Συνεχίστηκαν και χθες οι
σεισμικές δονήσεις στην
υποθαλάσσια περιοχή
μεταξύ Κρήτης και Σα-
ντορίνης. Η μεγαλύτερη
σεισμική δόνηση κατα-
γράφηκε στις 11:55 και
ήταν έντασης 4,5 βαθ-
μών στην κλίμακα Ρίχτερ.
Οπως αναφέρει το Γεω-
δυναμικό Ινστιτούτο του
Εθνικού Αστεροσκοπείου
Αθηνών και το Εργαστή-
ριο Γεωφυσικής του Αρι-
στοτέλειου Πανεπιστημί-
ου Θεσσαλονίκης, η δό-
νηση προερχόταν από
απόσταση 243 χλμ νότια-
νοτιοανατολικά της Αθή-
νας και το επίκεντρό της
εντοπίστηκε στον υποθα-
λάσσιο χώρο 50 χλμ νο-
τιοδυτικά της Σαντορί-
νης. Στις 08:32 σημειώ-
θηκε σεισμική δόνηση
μεγέθους 4 βαθμών και
στις 07:05 δόνηση 3,7
βαθμών, στον υποθα-
λάσσιο χώρο μεταξύ
Κρήτης και Σαντορίνης. 
Οπως αναφέρουν οι σει-
σμολόγοι, δεν υπάρχει
λόγος ανησυχίας.

ΓΙΑ ΤΟ... χατίρι της περίφημης Βρύσης των Πε-
γειώτισσων ο Δήμος Πέγειας προωθεί ένα γι-
γαντιαίο σχεδιασμό, που θα περιλαμβάνει με-
ταξύ άλλων ανταλλαγή γης με την Εκκλησία,
κατεδάφιση του Δημοτικού Μεγά-
ρου και κατεδαφίσεις άλλων κτη-
ρίων στην περίμετρο του πολυτρα-
γουδισμένου μνημείου.

Το σήμα-κατατεθέν της Πέγειας
και ένα από τα πλέον γνωστά μνη-
μεία της πολιτιστικής κληρονομιάς
της Κύπρου, πρόκειται να αναδει-
χθεί στο άμεσο μέλλον ώστε να αποτελέσει το
σημείο αναφοράς του κέντρου της Πέγειας και
την... ατραξιόν για επισκέπτες και διερχόμε-
νους από την περιοχή.

Όπως αποκαλύπτει σήμερα ο «Φ», ο Δήμος
Πέγειας κατέληξε σε συμφωνία με τη Μητρό-
πολη Πάφου για ανταλλαγή της έκτασης που

περιβάλλει τη Βρύση και που ανήκει σε αυτήν,
με άλλη χαλίτικη γη προκειμένου να κατεδα-
φίσει τα κτήρια που περιβάλλουν σήμερα το
μνημείο, ώστε η Βρύση να αποτελέσει το κε-

ντρικό σημείο της προωθούμενης
ανάπλασης του πλατειακού χώρου.

Επιβεβαιώνοντας τις πληροφο-
ρίες αυτές, ο δήμαρχος Πέγειας,
Νεόφυτος Ακουρσιώτης, τόνισε ότι
η ανταλλαγή με τη Μητρόπολη έχει
συμφωνηθεί ήδη με τον μητροπο-
λίτη Πάφου και πλέον η δημοτική

Αρχή προχωρεί στην αναγκαία προεργασία.
« Έγινε ήδη η χωρομετρική αποτύπωση στο

χώρο», είπε ο δήμαρχος Πέγειας, «και πολύ σύ-
ντομα ο Δήμος Πέγειας προχωρεί σε παγκύπριο
αρχιτεκτονικό διαγωνισμό ιδεών για τις αλλα-
γές που θα επέλθουν στον ιστορικό μας πυρή-
να. Το έργο θα είναι πολεοδομικό και ευελπι-

στώ ότι εντός του 2012 θα μπορέσουμε να το
ξεκινήσουμε».

Ο κ. Ακουρσιώτης διευκρίνισε ότι η ανάδει-
ξη της Βρύσης των Πεγειώτισσων θα επέλθει
μέσω της κατεδάφισης των υποστατικών που
την κρύβουν σήμερα και που δεν παρουσιάζουν
κανένα αρχιτεκτονικό ή ιστορικό ενδιαφέρον.

« Μεταξύ των κατεδαφίσεων που θα γίνουν»,
είπε, «περιλαμβάνεται και το σημερινό Δημο-
τικό Μέγαρο. Το νέο Δημαρχείο μας θα ανε-
γερθεί στην μεγάλη έκταση του κεντρικού μας
ιστού που φιλοξενεί σήμερα το χώρο στάθ-
μευσης. Η έκταση είναι αρκετά μεγάλη για να
ικανοποιήσει τον σχεδιασμό μας να δημιουρ-
γήσουμε έργα σε τρία επίπεδα, εκ των οποίων
το ένα θα καταλαμβάνει το νέο Δημοτικό Μέ-
γαρο που θα ανεγείρουμε στα πλαίσια του σχε-
διασμού αυτού».

Η περίφημη Βρύση των Πεγειώτισσων είναι

κατασκεύασμα του 1907 και για δεκαετίες απο-
τελούσε τη μοναδική πηγή πόσιμου νερού της
τότε κοινότητας.

ΝΤΟΡΑ ΧΡΙΣΤΟΔΟΥΛΟΥ

Κατεδαφίζουν το Δημοτικό Μέγαρο για χατίρι της Βρύσης

Ριζικές
οι αλλαγές
στο κέντρο
της Πέγειας

ΛΟΤΤΟ 13-27-28-37-45-46 +12  28/1/12

6 αριθμοί: Δεν βρέθηκε τυχερός και είναι TZAK ΠOT.
5+1 αριθμοί:  Ένας τυχερός κερδίζει €50.000,00.
5 αριθμοί: 18 τυχεροί κερδίζουν από €1.500,00
4 αριθμοί: 1.065 τυχεροί κερδίζουν από €30,00
3 αριθμοί: 20.419 τυχεροί κερδίζουν από €1,50

ΕΧΤRΑ 5 28/1/12

1η 6-9-21-24-35  2η 13-18-22-23-29
SUPER 3 28/1/12

Κλήρωση 1η 0-1-3  2η 8-9-5 3η 4-1-0
4η 4-2-7 5η 5-4-6  6η 0-8-6 7η 4-1-6 

8η 8-1-1 9η 7-1-9 10η 2-1-1
ΕΧΤRΑ 5 29/1/12

1η 5-12-16-24-31 2η 1-4-15-21-23
SUPER 3 29/1/12

Κλήρωση 1η 3-7-5  2η 1-5-2  3η 3-0-6
4η 6-2-0  5η 9-5-3  6η 3-4-2 7η 2-2-5 

8η 0-7-5 9η 6-3-8 10η 0-5-3

ΤΖΟΚΕΡ 29/1/12

5+1 αριθμοί:  Δεν βρέθηκε τυχερός, είναι TZAK ΠOT
5 αριθμοί: Δεν βρέθηκε τυχερός, είναι TZAK ΠOT
4+1 αριθμοί:  24 τυχεροί κερδίζουν από €2.500,00
4 αριθμοί:  391 τυχεροί κερδίζουν από €50,00 
3+1 αριθμοί: 1.203 τυχεροί κερδίζουν από €50,00 
3 αριθμοί:  19.450 τυχεροί κερδίζουν από €2,00
2+1 αριθμοί:  16.802 τυχεροί κερδίζουν από €2,00
1+1 αριθμοί:  76.178  τυχεροί κερδίζουν από €1,50

1-5-29-32-37 +10

ΠΡΟΤΟ 29/1/121234070
1η κατηγορία: Δεν βρέθηκε τυχερός, είναι TZAK ΠOT
2η κατηγορία:   Δεν βρέθηκε τυχερός
3η κατηγορία: 14 τυχεροί κερδίζουν από €2.500,00 
4η κατηγορία:  419 τυχεροί κερδίζουν από €250,00
5η κατηγορία: 1.118 τυχεροί κερδίζουν από €25,00
6η κατηγορία: 10.861 τυχεροί κερδίζουν από €2,00

Πλημμύρισε κατοικία 
στην Αναρίτα

ΛΟΓΩ των ορμητικών νερών στην περιοχή Αναρίτας το βράδυ του Σαββά-
του πλημμύρισε το ισόγειο κατοικίας με αποτέλεσμα να προκληθούν υλι-
κές ζημιές πέραν των €10.000. Στο ισόγειο η οικογένεια φύλαγε εργα-
λεία της δουλειάς, γεννήτριες, αυτοκίνητα, έπιπλα και διάφορα άλλα αντι-
κείμενα. Καταστράφηκε επίσης μέρος του ηλεκτρικού συστήματος της κα-
τοικίας.  Δύο πυροσβεστικά οχήματα που έσπευσαν στη σκηνή αντλούσαν
νερό από το ισόγειο της κατοικίας από τις 16:00 μέχρι τα μεσάνυχτα. 

Σύμφωνα με την Πυροσβεστική Υπηρεσία, το νερό έφτανε 1,5 μέτρο
σε ύψος. Ιδιοκτήτες της κατοικίας ανέφεραν ότι τα πρόβλημα πλημμυ-
ρών στην περιοχή δημιουργήθηκε μετά την κατασκευή του ΚΕΝ Πάφου.
Υποστηρίζουν ότι, λόγω της κατασκευής του στρατοπέδου, δημιουργή-
θηκαν τέτοιες συνθήκες που τα όμβρια ύδατα καταλήγουν απευθείας
στον υφιστάμενο δρόμο Αναρίτας-Νατάς και στη συνέχεια στα σπίτια, τις
φυτείες και τα περβόλια τους, προκαλώντας σοβαρό πρόβλημα στην οδι-
κή ασφάλεια και σοβαρές ζημιές σε ιδιωτικές περιουσίες. Οι κάτοικοι
έκαναν λόγο για κακοτεχνίες κατά τη διάρκεια της κατασκευής του ΚΕΝ,
με αποτέλεσμα αντί τα νερά να οδηγούνται σε παρακείμενο αργάκι που
απέχει λίγα μόνο μέτρα από το στρατόπεδο, καταλήγουν στις περιουσίες
τους. 

Παρά την αισιοδοξία που διακατέχει
αρμόδιους και αναρμόδιους πρέπει να
είμαστε όλοι πολύ προσεκτικοί όσον
αφορά τη χρήση του νερού, ανέφερε ο
υπουργός Γεωργίας Σοφοκλής Αλετρά-
ρης. Όπως είπε, τα φράγματά μας
έχουν σημαντικές εισροές νερού αλλά
αυτό δεν σημαίνει απολύτως τίποτα.
«Τώρα που έχουμε νερό πρέπει να
προσπαθήσουμε περισσότερο να καλ-
λιεργήσουμε την υδατική συνείδηση,
διότι τις περισσότερες χρονιές τα
φράγματά μας είναι άδεια και στεγνά
και δεν υπερχειλίζουν. Οφείλουμε να
είμαστε προσεκτικοί, να μην κάνουμε
σπατάλες γιατί θα έρθουν και κακές
χρονιές», είπε. Τόνισε έχει επιτευχθεί η
απεξάρτηση της υδατοπρομήθειας από
τη βροχόπτωση με το πρόγραμμα των
μονάδων αφαλάτωσης. 

Προσοχή στη 
χρήση νερού
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